校友消息 ALUMNI NEWS

本院校友獲委任教院校長 UC Alumnus Appointed to be President of HKIEd

本院校友張仁良教授(82/數學)將於2013年9月出任香港教育學院校長。書院同仁謹致衷心祝賀!

UC alumnus, Professor Cheung Yan-leung Stephen (82/PMA), was appointed as the President of the Hong Kong Institute of Education from September 2013. Our warmest congratulations to Professor Cheung!

本院校友獲委任資深大律師 UC Alumnus Appointed to be Senior Counsel

本院校友王鳴峰博士(94/工管)獲終審法院首席法官委任為資深大律師,任命於2013年5月11日生效。書院同仁謹 致衷心祝賀!

UC alumnus, Dr Wong Ming-fung (94/IBBA), was appointed as Senior Counsel by the Chief Justice of the Supreme Court of Hong Kong. The appointment in context starts from 11 May 2013. Our warmest congratulations to Dr Wong!

本院校友獲海外實習資助 UC Alumnus Awarded Overseas Internship Grant

本院校友、建築學院碩士畢業生陳俊宇先生(09/建築;右)獲九龍倉建築設計資源基金成立的「建築設計實習計劃2012-2013」資助三十五萬元,前往日本 SANAA 位於東京的建築師事務所實習一年,接觸最時尚創新的建築設計和經驗。 書院同仁謹致衷心祝賀!

UC alumnus, Mr Chan Chun-yu Ricco (09/ARCH; right), fresh graduate of the Master of Architecture Programme, has been selected to enter the 2012-2013 Architectural Design Internship Programme established by The Wharf ArchDesign Resource Trust of The Wharf (Holdings) Limited. He will undertake a 12-month internship with the architectural office of SANAA in Tokyo. The trust will provide financial support up to HK\$350,000 for his internship. Our warmest congratulations to Mr Chan!



本院校友獲頒「麥克道爾國際學者學會」獎學金 College Alumnus Received McDonnell Scholarships

本院校友張庭源先生(11/經濟)獲頒發「麥克道爾國際學者學會」獎學金,並將於本年度負笈美國聖路易斯華盛頓大 學修讀經濟博士課程。張校友為本院首位獲頒此獎項的校友。本院同仁謹致賀忱!

College alumnus, Mr Terry T Y Cheung (11/ECON) has been awarded McDonnell International Scholars Academy Scholarship to pursue a PhD in Economics at Washington University in St Louis, USA starting from 2013. Mr Cheung is the first College alumnus to receive this award. Our heartfelt congratulations to Mr Cheung!

聯合書院簡易助學基金 United College Education Fund

聯合書院校友會為感謝校友承允出任「聯合書院簡易助學基金」的聯絡人,校 友會永遠榮譽會長張煊昌博士及會長殷巧兒女士於2013年3月15日假玉桃軒 酒家宴請各位校友聯絡人共晉晚餐,藉以加強校友聯繫及詳細介紹「聯合書院 簡易助學基金」,當晚氣氛熱烈,更有校友即席響應即場捐款。

校友只需每月將指定的少量金額,透過信用卡自動轉帳支持「聯合書院簡易助 學基金」,就可發揮一份回饋書院,助學樹人的心意。所得助學基金,將用於 「第一代大學生」入學獎學金、「邁進地球村系列」獎學金及各項書院宿舍生



活及學生活動津貼。詳情請參閱 www.cuhk.edu.hk/uc。歡迎登入以下連結下載「聯合書院簡易助學基金」的捐款表格: http://www.uc.cuhk.edu.hk/uc_media/attachment/donation/UCEducationFund.pdf.

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the UC Alumni Association (UCAA) and Ms Lina Yan, President of UCAA, hosted a dinner at the Graces Restaurant on 15 March 2013, to thank all alumni who agreed to be the coordinators of "United College Education Fund". UCAA took the chance to introduce the details of "United College Education Fund". With and some alumni even made donation on spot to show their staunch support.

Interested alumni can fill in the donation form and make a monthly auto-pay donation from your visa. Your contributions would be of great support to "First-in-the-Family Tertiary Education Admission Scholarships", "GOAL Programme Scholarships" as well as financial aids for hostel and student activities. For more information, please visit www.cuhk.edu.hk/uc. Please visit the URL for form download: http://www.uc.cuhk.edu.hk/uc_media/attachment/donation/UCEducationFund.pdf.

《聯合校友》第四十三期

United Alumni Newsletter Issue 43

《聯合校友》第四十三期(2013年3月號)經已出版,並已分發予書院同仁及全體校友。書院同仁亦可透過網上版瀏覽《聯合校友》: http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter。

下期《聯合校友》出版日期為2013年6月中旬,編輯委員會歡迎校友提供最新消息 及相片、升學、就業、喜訊等動態,稿件請於2013年4月30日或以前電郵至 alumni-uc@cuhk.edu.hk。來稿請以中文撰寫。查詢請致電39438654或39431948 與本院陸敏兒女士或余慧儀女士聯絡。

The issue 43 of United Alumni Newsletter (March 2013) has been distributed to college members and all United College alumni. The online version of United Alumni Newsletter is also available at http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter.

The Editorial Committee of United Alumni Newsletter would like to invite content written in Chinese and photo submission from alumni on their updates, including further studies, career, and good news, etc. Please send your submissions by email to alumni-uc@cuhk.edu.hk on or before 30 April 2013. For further information and enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Maggie W Y Yu at 3943 1948.

